

# *Bits & Pieces*

A glimpse of what Heritage Resorts has been up to



HERITAGE  
RESORTS  
BEL OMBRE • MAURITIUS

#05

## News of the Month

### MAURITIUS WELLNESS FESTIVAL BY HERITAGE RESORTS



Mauritius hosted the [Mauritius Wellness Festival](#) organised by Heritage Resorts from May 3 to 5 at Heritage C Beach Club. This first festival entirely dedicated to wellness in the southern African region was the ideal place to recharge your batteries with positive energy in the enchanting setting of Heritage Bel Ombre. During this weekend, participants were able to benefit from different types of workshops led by international and local wellness professionals, aimed at reconnecting with themselves and nature.

See you in 2020 for a unique, enriching and exciting experience that deserves to be lived!

### MAURITIUS WELLNESS FESTIVAL BY HERITAGE RESORTS

*L'île Maurice a accueilli du 3 au 5 mai, le [Mauritius Wellness Festival](#) organisé par Heritage Resorts qui s'est tenu au Heritage C Beach Club. Ce premier festival entièrement dédié au wellness de la région de l'Afrique australe était le rendez-vous idéal pour faire le plein d'énergie positive dans le cadre enchanteur d'Heritage Bel Ombre. Lors de ce week-end, les participants ont pu bénéficier d'ateliers en tout genre, animés par des professionnels internationaux et locaux du bien-être, visant à se reconnecter à soi et à la nature.*

*Rendez-vous en 2020 pour une expérience unique aussi enrichissante que passionnante qui mérite d'être vécue !*

### MAURITIUS GOLF BLISS: HERITAGE RESORTS' NEW GOLF OFFER



An offer not to be missed! The [Mauritius Golf Bliss Package by Heritage Resorts](#) offers you an exceptional golf experience that you will not find anywhere else: the opportunity to play 5 rounds on 4 18-hole golf courses. By staying at Heritage Le Telfair, Heritage Awali or Heritage The Villas, you can enjoy not only the Heritage Golf Club, but also three other 18-hole courses - Tamarina Golf Club, Avalon Golf Estate and Paradis Golf Club, all with breathtaking views.

Fun, challenge and top-notch golf courses assembled in a unique offer!

### MAURITIUS GOLF BLISS : LA NOUVELLE OFFRE GOLFIQUE D'HERITAGE RESORTS

*Une offre à ne surtout pas rater ! Eh oui, le forfait [Mauritius Golf Bliss by Heritage Resorts](#) vous propose une expérience golfique exceptionnelle que vous ne trouvez nulle part ailleurs : la possibilité de jouer 5 parties sur 4 parcours de golf de 18 trous. En séjournant à Heritage Le Telfair, à Heritage Awali ou encore à Heritage The Villas, vous pouvez profiter non seulement d'Heritage Golf Club mais aussi de trois autres parcours de 18 trous – Tamarina Golf Club, Avalon Golf Estate et Paradis Golf Club, tous avec vues imprenables.*

*Un forfait unique pour un jeu de qualité, stimulant et agréable !*

## News of the Month



### MOTHER'S DAY GARDEN LUNCH AT HERITAGE LE CHÂTEAU

On Sunday, May 26, for Mother's Day, Heritage Le Château has invited families for a delicious meal under the century-old tree in its French garden. In a rural, bucolic and friendly atmosphere, guests were invited to unleash their taste buds: taro puree to red fruit and mango coulis, a cuisine full of colour and flavour that has aroused desire and curiosity.



### DÉJEUNER CHAMPÊTRE À HERITAGE LE CHÂTEAU SPÉCIAL FÊTE DES MÈRES

*Le dimanche 26 mai, à l'occasion de la fête des Mères, Heritage Le Château a convié les familles pour un succulent repas sous l'arbre centenaire de son jardin à la française. Dans une ambiance champêtre, bucolique et conviviale, les convives ont pu voyager à travers les plats et découvrir la multiculturalité de la cuisine mauricienne. De la purée de taro au coulis de fruits rouges et de mangues ; une cuisine haute en couleurs et saveurs qui a suscité envie et curiosité.*

## Events | Évènements

### RECENT EVENTS ÉVÈNEMENTS RÉCENTS

- 03-05 MAY 2019  
Mauritius Wellness Festival

### FORTHCOMING EVENTS ÉVÈNEMENTS À VENIR

- 12 AUGUST 2019  
Heritage Trail
- 5-13 SEPTEMBRE 2019  
Mauritius Kite Surf World Cup at Heritage Bel Ombre
- 3-8 DECEMBER 2019  
AfrAsia Bank Mauritius Open 2019

# From the Blogs & Other Platforms

//BLOG//



## FOUR NEW SUSTAINABILITY PROJECTS AT HERITAGE RESORTS

Over the past ten years, Heritage Bel Ombre has constantly sought to reinvent itself to offer visitors the best of Mauritius while protecting the local environment and neighbouring communities. Heritage Resorts is now leading on four new social and environmental sustainability projects.... [READ MORE...](#)

## QUATRE NOUVEAUX PROJETS VERTS ET SOLIDAIRES SIGNÉS HERITAGE RESORTS

Depuis une dizaine d'années, Heritage Bel Ombre ne cesse d'évoluer et de se transformer pour offrir à ses visiteurs le meilleur de l'île Maurice, tout en gardant un œil protecteur sur son environnement naturel et les communautés alentours. Découvrez quatre nouveaux projets verts et solidaires mis en place par Heritage Resorts.... [LIRE PLUS...](#)

//YOUTUBE//



MAURITIUS WELLNESS FESTIVAL 2019  
BY HERITAGE RESORTS

[WATCH VIDEO](#)

//CLIPPINGS - PRESS RELEASES//



VOGUE | VOYAGES  
ET SI ON PASSAIT L'ÉTÉ À L'ÎLE MAURICE?

[READ MORE](#)



8 AMAZING GOLFING HOLIDAYS  
WORLDWIDE | HAYES & JARVIS

[READ MORE](#)

// SOCIAL MEDIA - FEATURED //

POSTS OF THE MONTH



[View Post](#)

[Like](#)



[View Post](#)

[Follow](#)



**HERITAGE  
RESORTS**  
BEL OMBRE • MAURITIUS

## CONTACT

**Candice Couacaud Yon**

*Manager - Communication & PR*

E: [candice.yon@vlh.mu](mailto:candice.yon@vlh.mu)

**Julie Daruty**

*Communication Executive*

E: [julie.daruty@vlh.mu](mailto:julie.daruty@vlh.mu)

**Shailen Chuttoor**

*Manager - Digital Technology*

E: [shailen.chuttoor@vlh.mu](mailto:shailen.chuttoor@vlh.mu)

**Roshnee Coomar**

*Digital & Web Coordinator*

E: [roshnee.doma@vlh.mu](mailto:roshnee.doma@vlh.mu)



[www.heritageresorts.mu](http://www.heritageresorts.mu)